

SECRET

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

No. 44
SECRET/63
19 April 1956

SCHEDULE XX - UNITED STATES

Authority for Renegotiation

At the meeting on 12 April (IC/SR.24) the Intersessional Committee granted authority to the United States Government to enter into renegotiation concerning item 1526(a) in Part I of Schedule XX. This renegotiation will be conducted under the conditions and in accordance with the procedures of Article XXVIII:4 (Revised). Any contracting parties wishing to claim a "principal supplying interest" or a "substantial interest" (in the sense of Article XXVIII (Revised) in this item should communicate with the Government of the United States without delay.

LISTE XX - ETATS-UNIS

Autorisation d'engager des négociations

Lors de la réunion tenue le 12 avril (IC/SR.24), le Comité d'intersession a autorisé le Gouvernement des Etats-Unis d'Amérique à engager des négociations concernant la position 1526 (a) reprise dans la première partie de la Liste XX. Ces négociations seront conduites dans les conditions et conformément aux procédures définies à l'article XXVIII, paragraphe 4 (texte révisé). Toute partie contractante qui voudrait faire valoir un "intérêt de principal fournisseur" ou un "intérêt substantiel" (au sens où l'entend l'article XXVIII (révisé)), dans la position en question, devra se mettre immédiatement en rapport avec le Gouvernement des Etats-Unis.